
英国床上用品阻燃测试标准是什么？

产品名称 英国床上用品阻燃测试标准是什么？

公司名称 国瑞中安集团-实验室

价格 .00/个

规格参数

公司地址 深圳市光明区凤凰街道塘家社区光明高新产业园
2号楼1层

联系电话 15815880040 15815880040

产品详情

床上用品指摆放于床上，供人在睡眠时使用的物品，包括被褥、被套、床单、床罩、床笠、枕套、枕芯
、毯子、凉席和蚊帐。

床上用品阻燃测试标准：

BS 6807:2006 Methods of test for Assessment of the Ignitability of Mattresses, Upholstered Divans and Upholstered
Bed Bases with Flaming Types of Primary and Secondary Sources of
Ignition 床垫，长沙发椅，床托阻燃测试 (BS 5852:1990 (IS 2-7))

BS EN 597-1:1995 Furniture- Assessment of the ignitability of mattresses and upholstered bed bases - Smouldering
cigarette 床垫-模拟香烟测试

BS EN 597-2:1995 Furniture- Assessment of the ignitability of mattresses and upholstered bed bases - Match flame
equivalent床垫-模拟火柴测试

BS 7175:1989 The ignitability of bedcovers and pillows by smouldering and flaming ignition
sources 被罩，枕头的闷烧及火焰燃烧

BS 7177:2008+A1:2011 Specification for Resistance to ignition of mattresses, divans and bed
bases床垫，沙发型长椅，床托的阻燃测试规范

BS 5866-4:1991 Blankets suitable for use in the public sector. Part 4: Specification for flammability
performance 公共部门用毯子.第4部分:易燃性能规范
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